

洛斯拉伸油 DD56 DD56

产品名称	洛斯拉伸油 DD56 DD56
公司名称	南京润久贸易有限公司
价格	.00/个
规格参数	型号:DD56 品牌:洛斯 比重:0.8
公司地址	南京市鼓楼区江东北路209号1419室
联系电话	025-86203037 13770932488

产品详情

型号	D-100L	品牌	嘉威奥
比重	0.8	闪点	160 ()
40 运动粘度	22 (cSt)	粘度指数	90
倾点	-11 ()	针入度	无 (mm)

is a high performance drawing and stamping oil fortified by in-active sulphur and fatty ester.it offers excellent lubricity, extreme pressure properties and can withstand very high temperature generated in the metal flow during the deep drawing, forming and stamping of hard materials such as carbon steel, stainless steel and high nickel steel.locks dd 56 performs excellent adhesiveness but easy to clean.it is also suitable for the heavy-duty wire and tube drawing and other general application.up to different requirements, locks dd 56 could be straightly applied to metals or diluted with mineral oil before use.in case not to ' dilute ' the performance, customers can switch tolocks dd 56awhich is a thinner version oflocks dd 56but keeping the same additive package.

是高效能拉軋油，內含非活性硫及脂類極壓添加劑，提供極佳的潤滑及極壓性，同時能抵受金屬流動時產生的高溫，是特別為難加工材料的深拉、成型及模沖而研製，包括碳鋼、不銹鋼及高鎳鋼等材料，表現出優良的附著力，但很容易清洗。還可使用在管和線的拉制及其他一般用途，可直接使用，又可按不同的加工要求，預先和礦物油混合稀釋使用，如不想稀釋時把效能也降低了，

benefits (效益):

improve surface finishing by excellent lubrication and reducing heat.

潤滑性高，降低熱量，提高了產品的光潔度。

prolong tool life.

延長模具的壽命。

not containing chlorine and effective prevent metal parts and moulds from rusting.

不含氯化物添加劑，不會引致工件及模具生鏽。

can withstand high temperature and affords high reduction ratio.能抵受高熱，能作大幅度的拉伸。

removed by detergent and solvent cleaner easily.

容易用清潔劑或溶劑清洗。